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 آیا مصلحتی بالاتر از »حق الناس« و »عدالت« وجود دارد؟ 

شورای نگهبان و آزمون اعتماد ملی
»لابی گری«، »پولشویی«، »رانت خواری« و »فساد مالی«

 و...  اتهام کاندیداهایی که رد صلاحیت شدند
 ولی همین حالا »نماینده مردمند«!
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تنها  را  رقابتی  رئیس جمهوری وجود فضای 
عامل ایجاد حضور پرشور مردم در انتخابات 
دانست و گفت: مردم باید به سلامت، امنیت 
و رقابتی بودن انتخابات اطمینان داشته باشند.

پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
جمهوری،  حجت الاسلام  ریاست  رسانی  اطلاع 
در  چهارشنبه  روز  روحانی  حسن  والمسلمین 
جلسه هیات دولت با اشاره به خطبه های مقام 
تاکید  و  تهران  جمعه  نماز  در  رهبری  معظم 
ایشان بر مساله قدرت ملی و توانمند شدن گفت: 
بزرگترین قدرتی که خداوند در کشور ما قرار داده 
ایران  مردم  و  است  مردمی  و  ملی  قدرت  است 
بزرگترین قدرت ما هستند و هیچ قدرتی بالاتر از 

حضور، ایستادگی، فداکاری و اتحاد مردم نداریم.
رئیس جمهوری خاطرنشان کرد: هر کجا با مشکل 
مواجه شدیم، با حضور، اتحاد و وفاق مردم از این 

مشکلات عبور کردیم.
از  عمده دشمنان  هراس  اینکه  بیان  با  روحانی 
قدرت اقتصادی، نظامی و امنیتی کشورمان نیست، 
گفت: دشمنان از قدرت مردمی و فرهنگی ایران به 
شدت در هراس هستند چرا که ملتی که خودش 
را برای ایثار و فداکاری آماده کند و در مسائل و 
حوادث مختلف در کنار هم باشند همچنان که در 
حادثه هواپیما و شهادت فرمانده بزرگ کشورمان 
سردار سلیمانی در کنار هم قرار گرفتند، چنین 
ملتی از قدرت بسیار عظیم و بزرگی برخوردار است 

و شکست ناپذیر می باشد.
رئیس جمهوری گفت: تا زمانی که لطف خدا بر 
بالای سرمان باشد و مردم متحد و همدل باشند از 

هیچ چیزی هراسی نداریم.
روحانی تقویت قدرت اقتصادی را مورد تاکید قرار 
داد و گفت: اینکه امروز در سایه صادرات غیرنفتی 
درآمدهای کشورمان افزایش یافته و ۲۰ میلیارد 
دلار صادرات به بانک مرکزی و سامانه نیما واریز 
شده، این نشان دهنده قدرت اقتصادی کشورمان 

در سایه صادرات غیرنفتی است.
رئیس جمهوری همچنین با تاکید بر لزوم توجه 
به تقویت حوزه توریسم و گردشگری گفت: امروز 
کشورهایی در جهان هستند که به اندازه درآمد 

نفتی ما در یک سال معمولی، از بخش توریسم 
به  توجه  با  تواند  می  ما  کشور  و  دارند  درآمد 
برخورداری از امنیت و آثار تاریخی، تنوع اقلیمی 
و زیبایی های طبیعی بالاترین درآمد را از لحاظ 

توریسم داشته باشند.
روحانی با اشاره به اینکه وقتی از قدرت صادراتی 
برخوردار باشیم به طور طبیعی تولید نیز افزایش 
پیدا می کند، اظهار داشت: اگر صادرات داشته 
باشیم تولیدات کشورمان می تواند حتی جمعیتی 
یک میلیاردی را هم پوشش دهد و حتی تولیدات 
خود را به کشورهایی مانند هند، چین و کشورهای 
همسایه و اطراف نیز صادر کنیم اما اگر قدرت 
صادراتی نداشته باشیم در نهایت شاید بتوان صرفا 

نیازهای داخل کشور را تامین کرد.
رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه قدرت اقتصادی 
بدون قدرت سیاسی امکان پذیر نیست، گفت: نمی 
توان با دنیا رابطه و تعامل نداشته باشیم اما قدرت 
بخواهیم  اگر  تردید  بدون  کنیم.  پیدا  اقتصادی 
تولیداتمان  افزایش پیدا کند باید بازارهای دیگر 
را در اختیار داشته باشیم و لذا در اقتصاد مقاومتی 
توجه به حوزه درون زا و برون زا مورد تاکید قرار 
گرفته است اما ظاهرا عده ای برون گرا را درون زا 

می خوانند.
روحانی اضافه کرد: بخش بزرگی از مقوله اقتصاد 
مقاومتی درباره صادرات است لذا باید صادرات و ارز 
داشته باشیم تا حوزه تولید پیشرفت کند. همچنین 
باید بتوانیم کالاهای مورد نیاز خود را وارد کنیم و 
در مقابل کالاهای تولید شده را صادر کنیم. البته 
هر چقدر به سمت خودکفایی و خوداتکایی حرکت 
کنیم نشان دهنده توانمندی و هنرمان است اما در 
عین حال باید به سمت صادرات هم حرکت کنیم.
صادرات  بدون  کرد:  تصریح  جمهوری  رئیس 
نمی توانیم رقابت و پیشرفت علمی داشته باشیم 
و پیشرفت علمی و فناورانه در سایه رقابت و حضور 

در بازارهای جهانی است.
روحانی گفت: اگر توان سیاسی نداشته باشیم حتی 
اگر بتوان قدرت اقتصادی را در داخل ایجاد کرد 
و این ناممکن با عصای موسایی ممکن شود، این 

قدرت در منطقه و جهان تاثیرگذار نخواهد بود.
رئیس جمهوری اضافه کرد: اگر از گاز، نفت و توان 

خدمات فنی- مهندسی برخوردار باشیم چنین 
خودکفایی  حد  در  ظرفیت هایی  و  توانمندی  
داخلی است و زمانی تاثیرگذار است که بتوانیم آن 

را به سایر کشورها صادر کنیم.
روحانی تاکید کرد: قدرت اقتصادی در کنار قدرت 
و  می شود  ساخته  امنیتی  و  فرهنگی  سیاسی، 
قابل جدا کردن نیست و اگر کسی تصور می کند 
می توان اینها را از هم جدا کرد بدون تردید مسائل 

استراتژیک دنیا را به خوبی درک نکرده است.
رئیس جمهوری تصریح کرد: باید دستورالعمل 
رهبری را مبنی بر افزایش قدرت به صورت حساب 

شده عملی کنیم.
می خواهد  کشور  در  کسی  اگر  گفت:  روحانی 
کشورمان  ملی  قدرت  با  که  دهد  انجام  اقدامی 
سازگار نیست حتما مسوول است و باید در برابر 
و  سخن  کلام،  کسی  اگر  باشد.  پاسخگو  مردم 
مصوبه اش به یک تنش غیرضروری تبدیل شود 
باید به مردم پاسخگو باشد و اگر قوانین و مقرراتی 
تصویب می شود که رابطه بانکی و مالی کشورمان 
را با دنیا دچار مشکل می کند باید در مقابل آن 

مسوول بوده و به مردم جوابگو بود.
وی گفت: هیچ نهاد غیر انتخابی در کشور وجود 
ندارد و همه نهادها و مسوولین مشروعیت خود 
را از اراده و خواست مردم کسب می کنند. لذا به 
همین دلیل است که مردم را پای صندوق رای 
دعوت می کنیم والا چه لزومی دارد که اکثریت 

مردم در انتخابات شرکت کنند.
روحانی خاطرنشان کرد: اینکه خداوند به پیامبر 
خویش دستور می دهد که با مردم مشورت کن و 
از زنان و مردان بیعت بگیر، به خاطر این است که 
بخش بزرگی از مشروعیت  اجتماعی و حقوقی از 
جانب مردم حاصل می شود و به همین دلیل هر 
کاری در کشور انجام می دهیم نباید رضایت عامه 

نادیده گرفته شود.
خاصه  رضایت  کرد:  تصریح  جمهوری  رئیس 
به جایی  را  ما  قوم  و رضایت یک جناح و یک 
نمی رساند و باید رضایت عامه مردم را مدنظر قرار 

دهیم و بر این اساس اقدام و حرکت کنیم.
روحانی افزود: اگر مردم به خوبی بدانند که امروز 
و فردا رای و نظر آنها حاکم است بی تردید اگر 

از عملکرد فردی ناراضی بودند در انتخابات بعدی 
می توانند جبران کنند و در چنین حالتی به آینده 

امیدوارتر خواهند بود.
رئیس جمهوری با اشاره به اهمیت انتخابات آتی 
و قدرت سیاسی و اجتماعی حاصل از آن، اظهار 
پیدا  حضور  آرا  صندوق  پای  همه  باید  داشت: 
کنند و درست است که باید با دقت افرادی که 
شرایط لازم را دارند، برگزینند اما نباید هدف را 
فراموش کنیم و هدف اصلی حضور اکثریت قاطع 
مردم پای صندوق آرا است والا می توان انتخاباتی 
مانند بعضی از کشورها حتی برخی از کشورهای 
اروپایی با حضور ۱۵ و ۲۰ درصدی مردم برگزار 
کرد اما چنین انتخاباتی مورد رضایت ما نیست و 
هیچ وقت نخواستیم که در انتخابات حضور مردم 

کمرنگ باشد.
روحانی با طرح این سوال که حضور پرشور مردم 
را چگونه می توان ایجاد کرد، اظهار داشت:  بدون 
تردید تنها عامل ایجاد چنین شرایطی وجود فضای 
رقابتی است و مردم بایستی به سلامت، امنیت و 

رقابتی بودن انتخابات اطمینان داشته باشند.
و  توصیه  اگر  رئیس جمهوری خاطرنشان کرد: 
نصیحت به دیگران مورد رضایت آنها نیست اما به 
وزارت کشور، استانداران، فرمانداران و مردم عزیز 
توصیه می کنم اهمیت انتخابات را مدنظر قرار داده 

و با قوت به پای صندوق آرا بیایند.
روحانی تصریح کرد: همه باید بدانند که بالاتر از 
مردم و بالاتر از قانون، هیچ نهادی مقدس نیست.

رئیس جمهوری گفت: وقتی رهبری دستور 
می دهند که قدرتمند شویم این قدرت 

با حضور و تلاش و تعامل با جهان حاصل 
می شود و باید با همه توان این توصیه 
رهبری را اجرایی کنیم و در این زمینه 

خطبه های مقام معظم رهبری را مورد توجه 
قرار دهیم. بی تردید اگر در کنار یکدیگر 

حرکت کنیم می توانیم از مشکلات
عبور کنیم.

دکتر روحانی تصریح کرد: به سه کشور اروپایی 
تاکید می کنم که اگر تخلفی کردید و تعهدی را زیر 

پا گذاشتید، مسول تمام تبعات آن شما هستید.
رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه جمهوری اسلامی 
نیست،  و  نبوده  دنبال سلاح هسته ای  به  ایران 
گفت: حتی اگر برجام و پادمان هم از بین برود 
و روابط کشورمان با آژانس بین المللی هسته ای 
خوب یا بد باشد، به دنبال سلاح هسته ای نیستیم 
و این بر مبنای فتوای رهبری عزیز و مطابق تعهد 
اخلاقی هیچ وقت دنبال سلاح هسته ای هم نمی 
رویم اما در عین حال می خواهیم روابط خوب با 
شما داشته باشیم. اگر به تعهدات خود عمل کنید 

ما هم عمل می کنیم.

رئیس جمهوری در ادامه با اشاره به تحول 
مثبت اقتصادی که با وجود فشارهای آمریکا 

و بدخواهان در بخش اقتصادی کشور 
ایجاد شده است، اظهار داشت: امروز بر 

اساس گزارش وزیر صنعت از 100 قلم کالای 
ضروری، قیمت ۵4 قلم در یک ماه گذشته 
روند کاهشی داشته و ۲4 قلم هم از افزایش 
بسیار اندکی برخوردار بوده است و نظارت 

بر اقلام ضروری با جدیت ادامه دارد تا مردم 
در مشکل نباشند.

روحانی خاطرنشان کرد: مرکز آمار گزارشی نسبت 
به تورم و شرایط اقتصادی کشور داشته که نشان 
می دهد این شرایط به سمت حل و فصل مسائل 
اقتصادی پیش می رود. نرخ تورم که در آذر ماه ۳.۲ 
درصد بوده، در دی ماه تورم یک ماهه ۰.۸ درصد 
شده است. تورم نقطه به نقطه نیز در آذر ماه ۲۷.۸ 
درصد بوده که در دی ماه به ۲۶.۳ درصد رسیده 
است ضمن اینکه تورم سالانه نیز در آذر ماه ۴۰ 
درصد و در دی ماه ۳۸.۶ درصد بوده است و این 
روند مثبت اقتصادی همچنان ادامه خواهد داشت.

»حسن  روحانی«:

بالاتر از مردم و بالاتر از قانون، هیچ نهادی مقدس نیست
حضور پرشور مردم در انتخابات در گرو وجود فضای رقابتی است

روحانی تصریح کرد: همه 
باید بدانند که بالاتر از مردم 
و بالاتر از قانون، هیچ نهادی 

مقدس نیست ...

خبر اول
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3 اجتماعی

رضا تواضعی

در گرماگرم مسئله رد صلاحیت های شورای 
نگهبان از نامزدهای نمایندگی مجلس شورای 
اسلامی که سر و صدای بسیاری را در رسانه ها 
و به خصوص در بین نمایندگانی که همین حالا 
هم در مجلس ردای نمایندگی به تن دارند، به 
پا کرده، »عباسعلی کدخدایی« سخنگوی شوای 
نگهبان حرف هایی زده که برق از سرمان پرانده 
و واقعا هاج و واج مانده ایم با کلی علامت سوال 
و تعجب در مقابل پرسش هایی که ذهنمان را 
انباشته است. ایشان )عباسعلی کدخدایی( در 
مصاحبه با گزارشگر صدا و سیما در توجیه رد 
صلاحیت برخی نامزدها به طرح اتهاماتی برای 
این افراد پرداخته که در صورت صحت هرکدام، 
قطعا باید این جرایم با پیگیری قضائی مدعی 
العموم مواجه شود و در صورت احراز این جرایم، 
اشخاصی که مرتکب آن شده اند به مجازات 
اعمال خود برسند. لیست این اتهامات عبارت 
است از لابی گری و کارچاق کنی، پولشویی، 
از  استفاده  سوء  خواری،  رانت  مالی،  فساد 
موقعیت شغلی، دخالت در امور اجرایی با تهدید 
اموال  میل  و  حیف  خواری،  زمین  مدیران، 
عمومی،  ارتباطات نامتعارف اخلاقی، ارتباط با 
بیگانگان و... که واقعا ضمن بلند کردن صدای 
سوت از کله، این پرسش جدی را هم به وجود 
می آورد که اگر افرادی به خصوص در کسوت 
نمایندگی مجلس فعلی با چنین اتهاماتی رو به 
رو هستند چرا جناب عباسعلی کدخدایی این 
پرونده ها را به قوه قضائیه ارجاع نداده و چرا 
افرادی که در کسوت نمایندگی مجلس دست 

به چنین جرایمی برده اند تا الان در موردشان 
پیگیری قضائی اتفاق نیفتاده است؟ مگر لباس 
نمایندگی مجلس به جز با ادعای خدمت و رفع 
مشکلات مردم و با رای مردم به چنین ادعاهایی 
که در دوران نامزدی برای ورود به مجلس مطرح 
می شود، به تن این نمایندگان دوخته شده 
است؟ مگر به جز این است که این افراد برای 
حق الناس  و با رای الناس به جایی می روند 
که صدای رای مردم و مدافع حق مردم باشند؟ 
اگر افرادی در مجلس با چنین اتهاماتی رو به رو 
هستند قطعا خیانت به رای مردم کرده اند و چرا 
صبر شده تا موسم انتخابات فرا برسد و بعد این 
اتهامات مطرح شود؟ چرا در همان زمانی که 
این افراد چنین جرایمی را مرتکب می شدند 
برایشان پرونده قضائی تشکیل نشده و مسئله 
نمایندگی  مصونیت  است؟  نشده  ای  رسانه 
مجلس صرفا برای این است که نمایندگان در 
گفتن و طرح مسائل سیاسی و اقتصادی که می 
تواند حق مردم در آن باشد ترسی از پیگیری 
قضائی نداشته باشند و ابدا این مصونیت شامل 
اتهاماتی که سخنگوی محترم شورای نگهبان به 
عنوان دلایل رد صلاحیت ها عنوان کرده نمی 
شود! حال پرسش بزرگتر این است که قطعا این 
جرایم خلق الساعه اتفاق نیفتاده و در زمانی که 
این نمایندگان بر کرسی های مجلس تکیه زده 
بودند هم در جریان بوده؛ پس چرا قوه قضائیه به 
موقع وارد نشده و مُچ چنین شیادانی را نگرفته 
است؟ چه مصلحتی بالاتر از حق الناس وجود 
داشته که تا زمان پایان دوره این نمایندگان از 
علنی کردن این اتهامات و جرایم خود داری 
بیگانگان  با  ارتباط  است؟ جرمی چون  شده 
برای یک نماینده مجلس که سطح دسترسی 
اطلاعاتی بالاتری  از مابقی مردم دارد حتی می 
تواند ابعاد امنیت ملی داشته باشد و ضربات 
جبران ناپذیری به امنیت کشور بزند. چگونه 
با چنین  برای عدم برخورد فوری  مصلحتی 

جرمی وجود دارد؟
آیا این حق وجود ندارد که در صورت عدم 

پاسخگویی صریح و صحیح  بر حرف های 
آقای کدخدایی تشکیک وارد کنیم؟ اگر این ها 
اتهامات واهی باشد که وای بر شورای نگهبان 
ما که آبروی نمایندگان ملت را چوب حراج زده 
است. اما اگر واقعی باشد باز هم وای بر شورای 
نگهبان و سیستم قضائی ما که به موقع وارد 
نشده و در مقابل چنین جرایم مشهود و بعضا 

غیر قابل گذشتی اغماض کرده است!
آیا در این وانفسای هجمه رسانه ای دشمن 
نباید برخی مصلحت سنجی ها را کنار گذاشت 
و مردمی که تشنه عدالت هستند و برخی بی 
عدالتی ها در کشور تسمه از گرده شان کشیده 
را لایق عدالت و پاسخگویی دانست؟ این ها 
ذهنهای  ما  جز  به  قطعا  که  است  سوالاتی 
بسیاری را هم آکنده و مسئولین محترم و به 
خصوص شخص شخیص سخنگوی محترم 
شورای نگهبان اگر می خواهد بر مسیر عدالت 
گام بردارد باید پاسخگوی آن باشد و اگرنه 
دشمنان در کمین هستند تا ذهن ها را در 
از  و  ها مسموم کنند  این پرسش  به  پاسخ 
مصلحت سنجی های بی توجیه شما برای 

خود فرصت ضربه ای دیگر به اعتماد عمومی 
کشور ایجاد کنند...

آیا مصلحتی بالاتر از »حق الناس« و »عدالت« وجود دارد؟

شورای نگهبان و آزمون اعتماد ملی
»لابی گری«، »پولشویی«، »رانت خواری« و »فساد مالی« و... اتهام 

کاندیداهایی که رد صلاحیت شدند ولی همین حالا »نماینده مردمند«!

حال پرسش بزرگتر این 
است که قطعا این جرایم 

خلق الساعه اتفاق نیفتاده و 
در زمانی که این نمایندگان 

بر کرسی های مجلس تکیه 
زده بودند هم در جریان 

بوده؛ پس چرا قوه قضائیه به 
موقع وارد نشده و مُچ چنین 

شیادانی را نگرفته است؟ چه 
مصلحتی بالاتر از حق الناس 
وجود داشته که تا زمان پایان 

دوره این نمایندگان از علنی 
کردن این اتهامات و جرایم 

خود داری شده است؟ 

از »البرز« چه خبر؟ بحث روز

فرمانده انتظامی البرزگفت: ماموران انتظامی 
این استان ، طی ۴۸ ساعت گذشته دراجرای 
طرح ارتقای امنیت اجتماعی بیش از هفت 

میلیارد تومان اموال سرقتی کشف کردند.
گذشته  روز  محمدیان  عباسعلی  سردار 
درحاشیه نمایشگاه کشفیات پلیس البرز در 
جمع خبرنگاران افزود: این اموال کشف شده 
با تلاش پلیس های تخصصی در شهرستان 
های این استان با محوریت شهرهای همجوار 

نیز کشف شده است.
وی اضافه کرد: در اجرای این طرح ۳۲ باند 
متلاشی،  ۹۳ متهم دستگیر که از مجموع 
آن ها  ۸۴ نفر سارق و ۹ نفر مالخر بودند که 

ارزش ریالی اموال کشف شده تاکنون بیش از 
هفت میلیارد تومان برآورد شده و تحقیقات از 

متهمان همچنان ادامه دارد.
اموال کشف شده شامل سکه، دوچرخه، باند، 
ضبط و پخش، رایانه، لب تاب، تجهیزات داخل 
لوازم  خودرو،  داخل  لوازم  آمپیلی،  خودرو، 
تزیینات خودرو ، فرش و تلویزیون بوده است. 
همچنین ۱۲ خودرو سرقتی نیز از سارقان 

کشف شد.
وی دربخش دیگری ازسخنان خود از کشف 
هفت دستگاه کامیون حمل مواد اولیه داروی 
یک  تعداد  این  از  افزود:  و  داد  خبر  قاچاق 
دستگاه در البرز  و ۶ کامیون دیگر در تهران 

شناسایی و توقیف شدند. در این زمینه سه نفر 
دستگیر شدند.

فرمانده انتظامی البرز بیان داشت که از این 
قاچاقچیان ۴۰ میلیون عدد داروی قاچاق به 

ارزش ۲میلیارد تومان کشف شد.
سردار محمدیان خاطرنشان کرد: مالباختگان 
اموال سرقت شده  برای شناسایی  می توانند 

خود به سامانه نما مراجعه کنند.
مالباختگان برای شناسایی اموال خود همواره 
به پلیس آگاهی مراجعه می کنند که فعالیت 
این سامانه علاوه بر عدم حضور به مقر پلیس 
دسترسی سریع به اطلاعات اموال کشف شده 

خواهد بود.

سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد:

کشف هفت میلیارد تومان اموال سرقتی در البرز 
اننظامی

١٢ میلیارد ریال برای ارتقای ایمنی 
فرودگاه پیام اختصاص یافت

مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام 
البرز گفت: ۱۲میلیارد ریال برای بالا بردن ضریب ایمنی و 

ارتقای الزامات ایکایو در این فرودگاه اختصاص یافت.
نادر ثناگو مطلق روز گذشته با اعلام این خبر عنوان کرد: برای 
بازسازی و بهسازی خودروهای اطفاییه و کفساز فرودگاه پیام 

این اعتبار در دستور کار معاونت هوانوردی قرار گرفت.
هدف از این اقدام به روز رسانی تجهیزات موجود و ارتقای 
الزامات ایمنی هوانوردی در حوزه ایمنی وآتش نشانی و 

افزایش category ایمنی و نجات فرودگاهی است.
ایستگاه آتش نشانی فرودگاه بین المللی پیام دارای پنج 
خودرو اطفاییه و کفساز و همچنین تجهیزات آتش نشانی به 

روز برای ارایه خدمات امداد و نجات و اطفای حریق است.
فرودگاه بین المللی پیام البرز اکنون در ۲ بخش باری و 

مسافری خدمات دهی می کند.

در البرز؛
١3 روش نوین نیکوکاری

تدوین شد
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز گفت: 
۱۳ روش نوین نیکوکاری و امداد الکترونیک در نمایشگاه 

الکامپ این استان معرفی و تدوین شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، محمد محمدی 
فرد روز گذشته گفت: سرعت، دقت و اطمینان در کنار 
صرفه جویی هزینه های جمع آوری احسان و انفاق مردم از 
جمله مزیت های استفاده از روش های نوین در مشارکت های 

مردمی این نهاد است.
اپلیکیشن های سنا، آپ، بله و  از  وی ادامه داد: استفاده 
سکه، شماره تلفن های ۳۵۵۷ و ۰۹۶۸۸۷، کد دستوری 
#۰۲۶۸۸۷۷ برای پرداخت کمک های مردمی پیش بینی 

شده است.
به  ارائه شده  خدمات  تمام  کرد:  تاکید  فرد  محمدی 
خانوارهای در بخش های متنوع اشتغال، مسکن، جهیزیه، 
درمان، فرهنگی و سایر موارد در سامانه کشوری نظام جامع 

حمایتی ثبت و قابل رصد و احصا است.
علاقه مندان  گفت:  البرز  )ره(  امام  امداد  کمیته  مدیرکل 
می توانند از اول تا چهارم بهمن ماه از غرفه کمیته امداد امام 
)ره( جنب خانه استارتاپ ها در نمایشگاه الکامپ واقع در کرج 

- میدان امام حسین )ع( پارک شهید چمران دیدن کنند.
در نمایشگاه الکامپ البرز ۲۸ شرکت و دستگاه دولتی، هفت  
استارتاپ برای ارایه خدمات شرکت دارند و دستاوردهای 

خود را  به نمایش گذاشته اند.

»استاندار«: 
البرز در رشد جمعیت روستایی 

پیشتاز است
استاندار البرز با اشاره به افزایش ۳.۳ درصدی جمعیت روستایی 
البرز، گفت: بر اساس گزارش های اخذ شده، البرز تنها استانی 
است که با رشد جمعیت روستایی مواجه بود درحالی که این 

رقم در متوسط کشوری به منفی ۷ رسیده است.
عزیز اله شهبازی  روز گذشته در نشست کارگروه زیربنایی 
البرز افزود: بسترسازی برای مانایی جمعیت در روستاهای 

البرز مورد توجه ویژه ای قرار گرفت.
اندیشیده  که  تمهیداتی  به  توجه  با  داشت:  اظهار  وی 
برای  استقبال  و  روستایی  جمعیت  رشد  با  اکنون  شد 
روستانشینی رو به رو هستیم و باید همچنان به تقویت 

زیرساخت های این بخش توجه کنیم.
وی ادامه داد: طرح پهنه بندی حریم شهر جدید هشتگرد، 
به توجیه بیشتری نیاز دارد و سوالات بسیاری در خصوص 
آن مطرح است که ضرورت دارد در کمیته ای تخصصی 

مورد بررسی قرار گیرد.
استاندار البرز گفت: در خصوص اراضی قولنامه ای و احداث 

بناهای کارگری نیز باید براساس قانون عمل شود.
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کمیسیون نظارت شهرستان کرج
هیأت اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی

آگهی فراخوان انتخابات هیات مدیره و بازرس اتحادیه
صنف فروشندگان جراید کرج

در اجرای ماده ۱۱ آیین نامه اجرایی نحوه برگزاری انتخابات هیات مدیره و بازرس 
اتحادیه های صنفی )موضوع تبصره ۳ ماده ۲۲ و ۲۳ ق.ن.ص ( بدینوسیله از کلیه 
اعضاء دارای پروانه کسب معتبر ) دائم یا موقت ( آن اتحادیه دعوت میگردد با در دست 
داشتن اصل یا تصویر پروانه کسب و یا کارت شناسایی معتبر از ساعت ۱۰:۰۰ لغایت 
۱۲:۰۰ روز یکشنبه مورخ ۹۸/۱۱/۱۳ جهت شرکت در انتخابات هیات مدیره و بازرس 
شخصا به نشانی کرج - میدان طالقانی - بلوار تعاون - خیابان فرهنگ - روبروی تربیت 
۴- سالن اجتماعات اتاق اصناف مراجعه و نمایندگان مورد نظر خود را از بین افراد ذیل 

به تعداد پنج نفر اعضای اصلی هیأت مدیره و یک نفر بازرس اصلی انتخاب نمایند. 
شایان ذکر است تعداد اعضای اصلی هیأت مدیره پنج نفر، تعداد اعضای علی البدل 
هیأت مدیره دو نفر و همچنین تعداد بازرس اصلی یک نفر و بازرس علی البدل نیز 

یک نفر می باشد.

اسامی داوطلبان عضویت در هیأت مدیره به ترتیب حروف الفبا

نامنام خانوادگیردیف
کاملآقاجانی عیسی لو۱
کیومرث خاوری۲
بهزادروحی۳
نادرسعادتی۴
منصورشکرالهی۵
کریمطیب۶
اشکانفیروزی۷
محمدفیروزی۸
شیوامحمدزاده۹
ابوالفضل یحیی زادمقدم۱۰
محمدیوسف پسندی۱۱

اسامی داوطلبان عضویت در بازرسی به ترتیب حروف الفبا
نامنام خانوادگیردیف

ایوبآقاجانی عیسی لو۱
نسرینحسن زاده۲
سیدحمیدعلوی۳

داود مافی
 رئیس هیات اجرایی برگزاری انتخابات
 اتحادیه های صنفی شهرستان کرج

»وزیر راه و شهرسازی« خبر داد:
سانحه سقوط بوئینگ اوکراینی در دست بررسی دقیق

وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد سانحه سقوط بوئینگ اوکراینی طبق مقررات در دست 
بررسی دقیق است و نتیجه آن اعلام خواهد شد.

»محمد اسلامی« روز گذشته در حاشیه جلسه هیات دولت در زمینه سفر خود به 
اوکراین افزود : بررسی جعبه سیاه هواپیمای سانحه دیده در کشور دیگر مشروط به 

وجود مشکل در پردازش آن در ایران است.
وی با بیان اینکه دولت اوکراین در بیانه ای که قبل از این ملاقات منتشر کرد از همکاری 
ویژه جمهوری اسلامی ایران و تحویل پیکر جانباختگان سانحه سقوط هواپیما تقدیر کرد.
اسلامی درباره آخرین وضعیت بررسی جعبه سیاه هواپیما نیز گفت: جعبه سیاه که 
شامل »FDR دستگاه ثبت اطلاعات پروازی« و »CVR دستگاه ضبط صدای کابین 
خلبان« که به عنوان اجزای اصلی بررسی سانحه است و اینکه سانحه در ایران رخ 
داده و مسوول بررسی سانحه هئیت بررسی سانحه هواپیمایی کشوری است و برابر 
استانداردهای بین المللی انکس ۱۳ ایکائو در حال بررسی هستیم و آماده سازی سخت 

افزار و نرم افزار هم درحال انجام است.
وی گفت: ضمن اینکه هیات بررسی سانحه برای بازبینی مدارک هواپیما به اوکراین 
سفر کرده و بعد از بازگشت این هیات تیم مشترکی با اوکراین و تمامی اعضایی که 

طبق قوانین باید در بررسی سانحه شرکت کنند، تشکیل می شود.
وی گفت: جعبه سیاه هم به عنوان یکی از فاکتورها بررسی می شود و چنانچه در 
پردازش با مشکل روبرو شوند، ممکن است تصمیم بگیرند چگونه از سایر کسانی که 

امکانات دارند، کمک گرفته شود.

  دکترعلی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

تنها  نه  ها  ادم  برخی  بودن  خجالتی 
خودشان را آزار می دهد بلکه افرادی که 
در اطراف هستند، به عنوان همکار، هم 
کلاسی یا خانواده نیز اذیت می شوند. 
افراد خجالتی آن جا که باید حرفی را 
بزنند، نمی گویند و دقیقا جایی که باید 
یک کار را انجام ندهند، نمی توانند و در 
نهایت این رفتار هم به خودشان و هم 
به دیگران آسیب می زند. برای شناخت 
را  رفتاری  های  عادت  خجالتی  افراد 
بشناسید، شاید خود شما هم در گروه 
آدم های خجالتی باشید. در این شماره 
با کمک پویا ودایع ، سخنران و مدرس 
زبان بدن برای شناخت زبان بدن افراد 

خجالتی مشورت کردیم.

افراد خجالتی از تماس فیزیکی 
هراس دارند

آقایان خجالتی معمولاً موقع ایستادن 
سعی می کنند کیف را جلو نگه دارند 
و در ایستادن سر را پایین می اندازند و 
با دستان و وسایل خود بازی می کنند. 
افراد خجالتی از تماس فیزیکی با دیگران 
هراس دارند و سعی می کنند تماس 
فیزیکی را با دیگران به حداقل برسانند. 
ترس از تماس فیزیکی با دیگران شایع 
ترین حالت است و می توان حتی موقع 
دست دادن با این موضوع را حس کرد. 
معمولاً دست دیگران را شل و بی حس 
می گیرند. لرزش دست ها و پاها معمولاً 
دیده  جمع  در  کردن  صحبت  هنگام 
می شود که اجتناب ناپذیر است و با 
بالا رفتن اعتماد به نفس این حالت ها 

کاهش خواهد یافت.

خجالتی ها چگونه
صحبت می کنند؟

قدرت  عدم  و  دهان  شدن  خشک 
ظاهری  های  نشانه  دیگر  از  هم  بلع 
افرادخجالتی و کم روست که نمی توانند 
به دلیل خشک شدن دهان کلمات را 
ادا کنند و در صحبت کردن دچار تپق 
و لکنت خواهند شد ؛ ادای کلمات به 
صورت بریده ، بریده و کوتاه خواهد بود. 
خشک شدن سقف دهان و نیاز مکرر به 
نوشیدن آب از دیگر حالات فرد خجالتی 
و کم روست. خوردن ناخن نیز میان این 
افراد رایج است و معمولاً برای کنترل 
استرس و داشتن آرامش از این حالت 

استفاده می کنند. این رفتار در خانم 
ها ، آقایان و گروه های مختلف جامعه 
مشترک است. مغز افراد خجالتی دائم 
در حال فعالیت و کنترل اندام است از 
این رو انرژی بیشتری مصرف می کند و 
بدن شان واکنش نشان می دهد ؛ یکی 
از این واکنش ها عرق کردن دست و پا و 
گرم شدن بیش از حد دست ها و صورت 
است که همراه با برافروختگی صورت یا 

قرمز شدن لپ ها همراه است.

زبان بدن خجالتی ها
خجالتی ها معمولاً گوشه های مجلس 
ایستادن  یا  نشستن  برای  را  جمع  و 
انتخاب می کنند و نمی خواهند در دید 
دیگران باشند تا کمتر معاشرت کنند 
بزنند. کم حرفی شایع  و کمتر حرف 
ترین علامت در افراد خجالتی و کم رو 
است ؛ کم حرفی همراه است با استفاده 
بسیار کم از دست ها و بدن برای بیان 
احساسات خود یا پوشاندن صورت و لبها 
با دست ها در مواقعی که دچار استرس 
بالا هستند. این افراد معمولاً سر را پایین 
می آورند و دست را روی پیشانی یا روی 
لب ها حرکت می دهند. خانم ها معمولا 
دست را روی صورت نمی گذارند و یا 
گوش  یا  گردن  به  که  خود  زیورآلات 
دارند ، بازی می کنند. خوردن اجسام 
شخصی و جویدن مانند دسته عینک 

و خودکار از عادت های این افراد است.

ترس برادر خجالتی بودن است
نتیجه خجالت تأثیر غیر قابل انکاری در 
زندگی روزمره افراد خجالتی دارد. این 
گروه نمی توانند دیدگاه ها و احساسات 
واقعی خودشان را بیان کنند و در نتیجه 
نمی توانند با دیگران ارتباط مؤثر و مفید 
محل  در  افراد  این  رشد  کنند.  برقرار 
کار و زندگی اجتماعی بالا نیاز دارد ، 
بر عهده بگیرند و در مقابل نا ملایمات 
دیگران اغلب سکوت اختیار می کنند. 
ترس مهم ترین علت کم رویی وخجالت 

است که می توان با تمرین و مشاوره 
روانشناس این مشکل را حل کرد. افراد 
مشخصات  دارای  خجالتی  و  رو  کم 
ظاهری منحصر به فردی هستند که می 
توانیم با نگاه دقیق ، را دیگران تشخیص 
دهیم. افرادی که دچار اعتماد به نفس 
پایین و کم رویی شدید هستند ، معمولا 
یا مهمانی ها دچار  در جمع دوستان 
لرزش لب ها و دست ها می شوند. این 
لرزش ، واکنش غیر ارادی مغز در افراد 
استرس  و  ترس  از  که  است  خجالتی 

نشات می گیرد.

تفاوت زنان و مردان خجالتی
نگاه های  خانم های خجالتی معمولاً 
تا  انجام می دهند  پر تکرار  دزدکی و 
دهند.  قرار  بررسی  مورد  را  دیگران 
و  پنهانی  صورت  به  معمولا  کار  این 
و  فکر  که  شود  می  انجام  جایی  در 
یا  شخص  درگیر  خجالتی  فرد  ذهن 
کردن  نگاه  با  ؛  است  موضوعی خاص 
به دیگران به صورت کوتاه انتظار دارند 
خانم  کنند.  را شروع  دیگران صحبت 
های خجالتی معمولا موقع ایستادن و 
نشستن کیف خود را بغل و سعی می 
کنند یک مانع با دیگران ایجاد کنند. این 
کار را با وسایل دیگر هم انجام می دهند 
یا هنگام ایستادن سعی می کنند کمی 

عقب تر از دیگران بایستند.

خجالتی ها و نگاه های شان
ارتباط چشمی ندارند و سعی می کنند به 
دیگران نگاه نکنند. از نگاه مستقیم ترس 
دارند و سعی می کنند وقتی با دیگران 
صحبت می کنند سر را پایین بیندازند و 
دیگران را نگاه نکنند. افراد خجالتی هنگام 
صحبت کردن با دیگران ، اغلب با موهای 
خود بازی می کنند تا بتوانند استرس 
خود را کنترل کنند. تنها بودن و گوشه 
گیری از دیگر نشانه های افراد خجالتی و 
کم روست و جمع کردن بازوها و دست 
ها در هم و کوچک کردن خود برای فرار 

از دیده شدن و استرس ، ناشی از آن 
است. خود را بغل کردن از دیگر کارهایی 

هست که افراد کم رو انجام می دهند.

آیا خجالتی بودن درمان دارد؟
اساسی  تغییر  برای  راهکار  بهترین 
اجازه  افراد به خود  این  این است که 
بدهند افکار و احساسات شان بروز کند. 
سعی کنند بیشتر با دستان خود حرف 
بزنند و به اصطلاح از زبان بدن بیشتر 
استفاده کنند. در این صورت برای بهتر 
شناختن فرد کم رو این شانس را به او 
می دهند که او در جامعه و بین افراد 
حضور یابد. شخص کم رو و خجالتی 
زدن  کند که حرف  فکر می  همیشه 
یک ریسک بزرگ است. ریسک از این 
که دیگران شاید از او خوش شان نیاید 
و درباره او قضاوتی ناعادلانه کنند. او 
و  فکر  از  بلکه  ترسد  نمی  دیگران  از 
هراس  خود  به  نسبت  دیگران  عقاید 
دارد. زیاد در جمع بودن و داشتن یک 
فعالیت جمعی از دیگر درمی یک فرد 
خجالتی و کم روست که کمک شایانی 
در رفع خجالتی بودن به او می کند. 
برای این کار تورهای تفریحی و کاری 
را توصیه می کنیم که بیشتر حاضران 
افرادی شاد و اجتماعی هستند و همین 
موضوع روی افراد خجالتی تأثیر خواهد 

گذاشت.
موضوعات  کردن  مطرح  و  سخنرانی 
و  اجتماعی  مسائل  مورد  در  جالب 
فرهنگی و توضیح آن از دیگر تمرین 
قابل  مقدار  تواند  می  که  است  هایی 
توجهی به افراد کم رو و خجالتی کمک 
کند. لباس خوب پوشیدن با بالابردن 
اعتماد به نفس کمک شایانی به افراد 

خجالتی می کند.
ارتباط چشمی باید در دستور کار این افراد 
قرار گیرد و از نگاه دیگران و دیده شدن 
خود هراس نداشته باشند. نگاه کردن به 
دیگران خود عامل مهم در بالابردن توان و 

اعتماد به نفس خواهد شد.

اقتصادی

ارتباط موثرراه و مسکن
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

زبان بدن آدم های خجالتی 
آیا درمانی برای »خجالت« وجود دارد؟
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روزنامه

5 شهری

رئیس شورای اسلامی شهر کرج از تصویب 
این  رسمی  جلسه  در  طرحی  فوریت  دو 
مدیریت  آن  اساس  بر  که  داد  خبر  شورا 
شهری مبلغ 1.۵میلیارد ریال جهت حمایت 
بلوچستان  و  سیستان  زدگان  سیل  از 

تخصیص می دهد.

به گزارش دنیای هوادار، اکبر سلیم نژاد در 
صد و هفتاد و نهمین جلسه رسمی شورای 
شهر گفت: بر اساس این مصوبه، کمک های 
شهرداری کرج در قالب نقدی به حساب هلال 

احمر به سیل زدگان واریز خواهد شد.
او ادامه داد: این طرح دو فوریتی با اجماع و 
رای موافق تمامی ۱۳ عضو حاضر در نشست 

علنی شورای شهر کرج به تصویب رسید.
افزود:  کرج   شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
اخیر سیل سیستان و  به حادثه  با عنایت 
بلوچستان و مشکلات پیش آمده که موجب 
خسارت و اخلال در زندگی هموطنان عزیز 

شده، شهرداری کرج در نظر دارد به منظور 
خسارات  از  بخشی  جبران  و  همبستگی 
وارده و همچنین کمک به بهبود و تسریع 
میلیون   ۱۵۰ مبلغ  رسانی  امداد  روند  در 
تومان از محل ماده ۱۶ و از طریق سازمان 
هلال احمر برای این موضوع در نظر گرفته 

و پرداخت کند.
سلیم نژاد بیان کرد: به دنبال فعالیت سامانه 
زیادی در  استان هرمزگان سیلاب  بارشی در 
و  سیریک  جاسک،  جمله  از  هرمزگان  شرق 
بشاگرد به وقوع پیوست و روستاهای منطقه 
تحت تاثیر آن قرار گرفتند به دنبال این سیلاب ها 
خسارت بسیاری به خانه های روستایی، تاسیسات 
آبرسانی و برق، ابنیه و جاده ها در منطقه جاسک 

و بشاگرد وارد شده است.
فوریت  دو  صورت  به  طرح  این  او  گفته  به 
در جلسه شورای اسلامی شهر کرج مطرح 
و با اتفاق آراء این طرح تصویب و نتیجه به 

شهرداری ابلاغ شد.

مدیرکل محیط زیست البرز با اشاره به اینکه 
استان  عمرانی  های  پروژه  از  بسیاری  در 
پیوست های زیست محیطی رعایت نمی شود، 
توضیح داد: به عنوان مثال محیط زیست از 
تمامی پیمانکاران پروژه آزاد راه تهران-شمال 
پرونده  و  کرده  شکایت  قضایی  مراجع  در 

حقوقی آنها در جریان است.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، فردین 
این  امسال  اینکه شعار  به  اشاره  با  حکیمی 
هفته  کرد:  اظهار  است،  و عمل  اقدام  هفته 
هوای پاک بهانه ای برای ایجاد حساسیت بین 
اقشار مختلف جامعه برای مشارکت در کاهش 
آلودگی هوا است چون دستیابی به اهداف این 

حوزه بدون تعامل مردم امکان پذیر نیست.
مدیرکل محیط زیست البرز ادامه داد: برای 
کاهش آلودگی هوا چهار سیاست عمده در 
که  شود  پیگیری  باید  توسعه  ششم  برنامه 
شامل کاهش قابل ملاحظه معضل آلودگی 
هوا، تشخیص حقابه زیست محیطی تالاب ها 
و رودخانه ها، ساماندهی وضعیت پسماند در 
کلانشهرها و کنترل و جلوگیری از گسترش 

کانون های ریزگرد است.
او توضیح داد: در حال حاضر ۹ کانون ریزگرد 
داخلی در استان وجود دارد که این کانون ها 
شامل ۴۵ هزار هکتار از اراضی دشت نظرآباد 

و اشتهارد است.
تالاب  اطراف  اراضی  که  این  به  اشاره  با  او 
صالحیه مستعد تبدیل به بیابان هستند، ادامه 
داد: متاسفانه در اطراف این تالاب شاهد چرای 
بیش از هزار شتر در تمام ایام سال هستیم که 
این مساله به تهدیدی برای افزایش بیابان در 

این منطقه تبدیل شده است.
حکیمی اضافه کرد: متاسفانه بسیاری از این 
شترها به ساربانان استان های مرکزی و قزوین 

تعلق دارند و به جای اینکه در محیط بسته 
نگهداری شوند، در اراضی به حال خود رها 
شده و نظارت چندانی بر وضعیت آنها صورت 

نمی گیرد.
او گفت: منابع طبیعی استان در حال اجرای 
تاالاب  محدوده  در  زدایی  بیابان  طرح های 
صالحیه است ولی چرای این شترها در این 
منطقه باعث می شود این طرح ها بی ثمر 

باشند.
به  اشاره  با  البرز  زیست  محیط  مدیرکل 
پیگیری برای ثبت تالاب صالحیه اضافه کرد: 
گزارش های توجیهی این تالاب آماده شده و 
باید در شورای عالی محیط زیست مطرح شود.
او افزود: متاسفانه محدوده تالاب صالحیه جزء 
مناطق چهارگانه نیست و امکان ایجاد پاسگاه 
محیط زیست برای نظارت و حفاظت ویژه از 

این منطقه  وجود ندارد.
او اظهار کرد: باید محدوده تالاب صالحیه به 
عنوان منطقه شکار ممنوع به ثبت برسد و تا 

پیش از آن محیط زیست امکان هزینه کرد در 
این محدوده را ندارد.

حکیمی در ادامه با اشاره به طرح انتقال آب 
رودخانه کرج به تهران از طریق تونل توضیح 
داد: این طرح هنوز اجرایی نشده ولی اگر بنا 
به اجرای آن باشد حتما باید حقابع زیست 
حیات  حفظ  برای  کرج  رودخانه  محیطی 

طبیعی آن رعایت شود.
زیاران  از  آب  انتقال  طرح  به  همچنین  وی 
طالقان به کرج اشاره کرد وگفت: طی سال های 
قبل این اقدام از طریق لوله های انتقال انجام 
می شد ولی در طرح جدیدی پیشنهاد انتقال 
آب از طریق تونل مطرح شده که این طرح 
تا کنون چهار بار در کمیته ارزیابی مطرح و با 

مخالفت محیط زیست مواجه شده است.
او افزود: قطعا انتقال آب از طالقان به کرج از 
طریق حفر تونل اثرات مخرب زیست محیطی 
زیادی خواهد داشت و تا کنون محیط زیست 

با این اقدام مخالفت جدی صورت داده است.

مدیرکل محیط زیست البرز در ادامه با اشاره به 
اینکه در بسیاری از پروژه های عمرانی استان 
پیوست های زیست محیطی رعایت نمی شود، 
توضیح داد: به عنوان مثال محیط زیست از 
تمامی پیمانکاران پروژه آزاد راه تهران - شمال 
پرونده  و  کرده  شکایت  قضایی  مراجع  در 

حقوقی آنها در جریان است.
مدیریت  نامناسب  وضعیت  از  چنین  هم  او 
پسماند در استان گلایه کرد و گفت: متاسفانه 
وضعیت مدیریت پسماند در استان به ویژه 
برای  ما  و  نیست  در مرکز حلقه دره خوب 
رسیدگی به وضعیت آن علیه سازمان مدیریت 

پسماند اعلام جرم کرده ایم.
از  بسیاری  متاسفانه  داد:  ادامه  حکیمی 
شهرداری ها اقدام به سوزاندن زباله در مراکز 
دپوی موقف زباله می کنند که این امر باعث 

شیوع آلودگی می شود.
او افزود: محیط زیست البرز به دنبال اقدامات 
حقوقی در مقابل سایر دستگاه ها نیست ولی 
در  خود  وظایف  به  ها  دستگاه  سایر  وقتی 
خصوص محیط زیست عمل نکرده و توجهی 
به اخطارها ندارند چاره ای جز اعلام جرم باقی 

نمی ماند.
به  ادامه  در  البرز  زیست  محیط  مدیرکل 
تصویب قانون هوای پاک در سال ۹۶ اشاره 
کرد و گفت: ۱۵ دستگاه در قبال اجرای این 
قانون وظیفه دارند و باید نسبت به مسئولیت 

خود در این خصوص پاسخگو باشند.
وی اضافه کرد: ۶۲ درصد علت آلودگی هوای 
استان به منابع متحرک و ۳۵ درصد نیز به 

منابع ثابت مربوط می شود.
او خاطر نشان کرد: در حال حاضر ۹ ایستگاه 
سنجش آلودگی هوا در استان فعال است که 
وضعیت آلاینده های هوا را در مناطق مختلف 

گزارش می کند.

در شورای شهر کرج تصویب شد؛

کمک 1/5 میلیارد ریالی مدیریت شهری
به سیل زدگان سیستان و بلوچستان

مدیرکل محیط زیست البرز خبر داد:

مخالفت جدی محیط زیست با تونل انتقال آب طالقان

خبر
رسولی خبر داد:

تصویب طرح حمایت از
احداث ساختمان های سازگار

با محیط زیست 
رئیس کمیسیون معماری، 
های  بافت  و  شهرسازی 
اسلامی  شورای  فرسوده 
شهر کرج گفت: با رویکرد 
یاریگری در ارتقاء سلامت 
شهروندی، طرح حمایت 
ساختمان های  احداث  از 
زیست  محیط  با  سازگار 
شورای  اعضای  توسط 
اسلامی شهر تصویب شد.

طرح  این  گفت:  رسولی  احد  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
در خصوص مدل های اجرایی ساختمان ها و با رویکرد 
ساختمان سبز در جهت ارتقاء سلامت شهروندی تدوین 
شده است و معاونت معماری شهرسازی شهرداری کرج با 
استفاده از نظرات کارشناسانه طی جلسات متعدد با کارگروه 
ها، ادارات و سازمان های ذیربط با نتایجی اثر بخش در 

جهت اجرایی کردن این طرح اقدام کنند.
عضو شورای اسلامی شهر کرج عنوان کرد: اهتمام در ارتقاء 
سلامت جامعه، از مهمترین شیوه های کاهش هزینه های 
عمومی تلقی می شود،  در بسیاری از کشورها که به درک 
عمومی صحیح در خصوص اهمیت سلامت در ابعاد مختلف 
جسمی و روانی دست یافته اند، توسعه به مفهوم واقعی 

شکل گرفته و امکان پذیر گشته است.
او گفت: اما واقعیت امر این است که دستیابی به این هدف 
در کشورهای مذکور چندان هم به سادگی صورت نپذیرفته 
)بدلایل مختلفی( که از جمله مهمترین این دلایل می توان 
به ضرورت صرف سرمایه های اولیه با هدف دستیابی به 
سلامت فراگیر در دراز مدت توسط دولت ها، مردم و تمامی 

بخش های مؤثر و متأثر در این حوزه اشاره نمود.
رئیس کمیسیون معماری شهرسازی و بافت های فرسوده 
شورای شهر کرج  با بیان اینکه سلامت یک پروسه چند 
محوری است، افزود: از یک سو عوامل بسیاری در ایجاد و 
تداوم آن نقش دارند و حاصل مشارکت تمام دستگاه های 
اجرایی یک جامعه است و از طرف دیگر، مقوله سلامت 

تأثیر قابل توجهی بر سایر بخش های جامعه دارد.
رسولی بیان کرد: طی سالهای گذشته با افزایش مصرف 
آب و گسترش استفاده از منابع آب زیرزمینی از یک سو 
و همچنین افزایش تولید فاضلاب و گسترش آلودگی در 
منابع آبی و خاکی توجه شهروندان و مدیران شهری مترصد 
دیدن تغییر و تحولاتی عملیاتی جهت ساماندهی این مسائل 
می باشد؛ خاصه اینکه نقش بخشهایی چون شرکتهای آب 
و فاضلاب در ارتباط با ارتقاء سلامت شهروندان بواسطه 
تامین آب مورد نیاز جهت افزایش فضاهای سبز در شهر و 
همچنین مدیریت فاضلاب شهری، بر کسی پوشیده نیست.

رسولی ادامه داد: از آنجا که در ارتباط با تأمین استانداردهای 
زندگی اجتماعی، یکی از وظایف اصلی متخصصان آن است 
که تعادلی ایجاد کنند میان نیاز اجتماعی و استانداردهایی 
که هم مفید و هم قابل دستیابی باشند، لذا این طرح از 
مشکلات  کردن  کوچک  رویکرد  با  و  کلان نگر  منظری 
بزرگ، تدوین و ارائه شد تا با اجرای طرح هایی اینچنینی در 

جهت رفع بخشی از مشکل مورد نظر کاسته شود.
این طرح مالکان ساختمان متعهد  او گفت: در راستای 
می شوند  که در صورت بهره مندی از مشوق های این طرح، 
خود را موظف به انجام هرگونه اقدام لازم برای استفاده 
احسن و محافظت از تأسیسات و تجهیزات این طرح کنند.

رسولی عنوان کرد: پیمایش و بازدیدهای فصلی کارشناسان 
شرکت مجری این طرح، در دوره ۳ ساله ای که پس از 
اجرای این طرح در هر ساختمان به طول خواهد انجامید، 
علاوه بر آنکه می تواند منبعی برای ارائه نظرات کارشناسی 
جهت بهره برداری مناسب از تأسیسات و تجهیزات این طرح 
باشد، به عنوان گزارشی از نحوه عملکرد پروژه های این طرح 
در اختیار شهرداری، شرکت آب و فاضلاب، شرکت توزیع 

برق و شرکت گاز استان و... نیز قرار خواهد گرفت. 
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آگهی مزایده اموال غیر منقول - نوبت اول 
بموجب پروندهاجرایی به کلاسه ۹۸۰۰۵۴ و در راستای اجرای مفاد و اجراییه صادره از شعبه ۱۶ دادگاه عمومی حقوقی کرج محکومیت محکوم علیهم آقای مهدی و مجید برکتی - مریم امیر جانی و صدیقه میان آبی به پرداخت مبلغ جمعا ۳۶۶/۴۱۰/۰۰۰ ریال بابت 
اصل خواسته و غیره در حق محکوم له آقای صفرعلی زیران پور و پرداخت مبلغ ۱۷/۳۲۰/۰۰۰ریال بابت نیم عشر دولتی در حق دولت با توجه به اینکه اجراییه به محکوم علیهم ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست 
محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی ۳/۵ سهم از ۳۷ سهم مشاع از ۳ دانگ پلاک ثبتی ۱۷۰/۵۵۸۲۶ متعلق به آقای مسعود برکتی مورث محکوم علیهم از سوی این اجرا توقیف توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و 
ارزیابی شده و مقرر گردیده از طریق مزایده در روز یکشنبه مورخ ۱۳۹۸/۱۱/۱۶ از ساعت ۱۲صبح تا ۱۳ در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از طریق مزایده بفروش برسد. مزایده از قیمت ۴۰۵/۴۰۵/۴۰۵ریال طبق نظریه کارشناس شروع و به هر شخص 
حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را بدهد فروخته خواهد شد. ده درصد از وجه مزایده را في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی وجه مزایده ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد 
مزایده به نام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل وانتقال بعهده محکوم علیه است که از محل فروش 
پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده بنام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین شرکت در مزایده می توانند ظرف 

۵ روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند.
آدرس محل مزایده : کرج بلوار ملاصدرا روبروی پارک نبوت ساختمان شماره ۲ دادگاه حقوقی کرج طبقه۳ 

مشخصات ملک و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:
نشانی ملک : کرج - مهرشهر فاز ۴- خیابان ۴۰۵ غربی - پلاک یک - طبقه زیر زمین واحد۱ به پلاک ثبتی ۱۷۰/۵۵۸۲۶ مشخصات ملک : مورد ارزیابی عبارت است از یک واحد آپارتمان مسکونی واقع در طبقه منفی یک بمساحت ۱۰۰/۱۱ متر مربع بشماره پلاک ثبتی 

۵۵۸۲۶ فرعی از ۱۷۰ اصلی قطعه یک تفکیکی مفروز و مجزی شده از ۵۲۳۵ فرعی از اصلی مذکور بانضمام انباری قطعه یک بمساحت ۱۸۶/۱۷ متر مربع واقع در زیر زمین سه دانگ مشاع از ششدانگ بنام مرحوم مسعود برکتی فرزند بشیر ثبت گردیده است.
واحد مسکونی فرق واقع در زیر زمین مشتمل بر دو اتاق ، کف موزائیک ، آشپزخانه اپن با کابینت فلزی و یکباب انباری با ارتفاع ۲/۷۰ متر با کف و دیوار موزائیک با ۱۳ عدد پله و راه دسترسی مسقل از خیابان که محل فوق دارای سابقه مطبخ در دو سالن مجزی و هواکش تهویه 
می باشد و همچنین دارای انشعابات آب مشاعی گاز بشماره کنتور ۲۵۰۹۷۶۴۰ ، دو رشته برق بشماره ۹۸۳۳۷۰۳۶۲۴۱ و ۱۸۵۱۱۰۳۲ و یک خط تلفن بشماره ۳۳۵۱۸۵۲۶ می باشد که در زمان بازدید بعنوان سرایداری و خانه کارگری مورد بهربرداری قرار دارد. تبصره یک: 
ارزیابی بر اساس تصویر مدارک ارائه شده از طرف متقاضی انجام شده است اگر چنانچه متعاقبا مدارکی موثر در ارزیابی ارائه شود گزارش مذکور قابل تغییر می باشد. تبصره دو: ارزیابی صرف نظر از بدهی های احتمالی به شهرداری و اشخاص حقیقی و حقوقی انجام شده است. 

نظریه کارشناسی:
با عنایت به بازدید و بررسیهای بعمل آمده مراتب فوق ودر نظر گرفتن جمیع جهات موثر در ارزیابی سه دانگ مشاع از ششدانگ آپارتمان فوق با قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات طبق قانون تملک آپارتمانها و آئین نامه اجرایی آن بنرخ پایه مزایده واقع در طبقه 
منفی یک بمساحت ۱۰۰/۱۱متر مربع با احتساب انباری بمساحت ۱۸۶/۱۷متر مربع بمبلغ ۱۲/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال که ارزش سه دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی فوق بملبغ ۶/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )ششصد میلیون تومان( برآورد و ارزیابی میگردد .لذا ارزش ۳/۵ سهم 

از ۳۷ سهم مشاع از ۳ دانگ ملک ثبتی مورد مزایده جهت پایه مبلغ ۴۰۵/۴۰۵/۴۰۵ ریال برآورد و اعلام می گردد. لازم به ذکر است مقدار ۳ دانگ ۳۷ سهم لحاظ گردیده است.  ۹۸۰۰۵۴
دادورز محاکم حقوقی کرج- علیزاده

هنری

با اعلام پذیرش »یلدا« سومین ساخته بلند 
مسعود بخشی در بخش رسمی و رقابتی 
برلین،  فیلم  جهانی  جشنواره  هفتادمین 
نخستین نمایش اروپایی این فیلم پس از 
»پرمیر« بین المللی در ساندنس آمریکا، در 

جشنواره برلین خواهد بود.

بخش  در  یلدا  انتخاب  پیشتر  که  حالی  در 
المللی  بین  ونهمین جشنواره  رقابتی چهل 
فیلم رتردام، مهمترین جشنواره کشور هلند 
قطعی شده بود، به دلیل همزمانی جشنواره 
رتردام با ساندنس در آمریکا، نخستین نمایش 
اروپایی یلدا در جشنواره فیلم برلین خواهد بود.
یلدا در بخش مسابقه رسمی جنریشن ) بالای 

این  کریستال  جایزه خرس  برای  ۱۴ سال( 
بخش رقابت خواهد کرد.

کارلو شاتریان مدیر هنری جشنواره جهانی 
لومت  سیدنی  آثار  با  یلدا  مقایسه  با  برلین 
را  آن  آمریکا،  سینمای  برجسته  کارگردان 
فیلمی مدرن و مهم توصیف کرده و ماریان 
فیلمی  آنرا  جنریشن،  بخش  مدیر   ردپت 
تفکرانگیز دانسته که از طریق فضای محدود 
یک استودیوی تلویزیونی، قادر به ترسیم پرتره 

جامعه است.
اصلی  مسابقه  بخش  در  آینده  هفته  یلدا 
می  پرده  روی  آمریکا  ساندنس  جشنواره 
رود. این فیلم که داستانی پیرامون بخشش 
دارد توسط علی مصفا و با مشارکت موسسه 

فرهنگی مستقل بن گاه) مسعود و محمود 
بنیاد  و  پور  تقی  ایرج  حمایت  و  بخشی( 

سینمایی فارابی تهیه شده است.
این فیلم تولید مشترک ایران با فرانسه، آلمان، 
سوئیس، لوکزامبورگ و لبنان است و پیرامید 
اینترنشنال پخش و فروش جهانی آن را بر 

عهده دارد.
در این فیلم هنرمندانی چون بهناز جعفری،  
صدف  کریمی،  بابک  صدرعرفایی،   فرشته 
عسگری و فرشته حسینی ایفای نقش کرده اند.

مریم  است:  آمده  یلدا  داستان  خلاصه  در 
کمیجانی زن جوانی که به دلیل قتل شوهرش 
ناصر ضیا به مرگ محکوم شده است، در شب 
یلدا به استودیو برنامه تلویزیونی پربیننده لذت 

عفو آورده می شود تا توسط تنها فرزند مقتول 
)مونا ضیا( بخشیده شود.

شهاب حسینی با انتشار نامه ای خطاب به 
اکبر  حسن روحانی رئیس جمهور و علی 
صالحی وزیر فرهنگ و اشاد اسلامی از آنان 
خواست تا برای رفع ممنوعیت حضور بهروز 
وثوقی در سینمای ایران اقدامی انجام دهند. 
این در حالی است که شهاب حسینی اخیراً 
با انتشار نامه ای درباره مخالفتش با جریان 
فجر  فیلم  در جشنواره  از حضور  انصراف 
38، خود را در معرض آماج حمله کاربران 
در فضای مجازی قرار داد تا ناچار شود در 
نامه ای دوباره، پاسخ اتهامات و دشنامها را 

بدهد و ابراز گلایه مندی کند.

متن نامه مذکور که در صفحه شخصی شهاب 
حسینی در اینستاگرام منتشر شده به شرح 

زیر است:
»جناب آقای حسن روحانی ریاست محترم 

جمهوری اسلامی ایران، سلام و ابراز احترام.
ای کاش می توانستم در شرایط بهتری که 
بر چهره مردم به جای رنگ ماتم این روزها 
در غم از دست دادن عزیزانشان، گل لبخند 
بر صورت و برق امید در شادی چشمانشان 

خود نمایی می کرد. اما گذر زمان سریع است 
و وقت تصمیم گیری بسیار کوتاه.

اینجانب سید شهاب الدین حسینی، به عنوان 
یک شهروند ایرانی و عضو کوچکی از جامعه 
شما  با  زمین،  ایران  هنر  و  فرهنگ  بزرگ 
عرضی دارم که به وسیله نامه ای سرگشاده 
در  ان  متن  تا  میدارم  تقدیم  محضرتان  به 
اختیار مردم و جامعه قرار گیرد. طی انتخابات 

دو دوره ریاست جمهوری شما، بنده به طور 
غیر رسمی و مستقل در زمره ی مدافعین 
حضور شما بر مسند ریاست جمهوری و به 
سهم خود از مبلغان شما بودم با این امید که 
طیف مخاطبینی که در میان مردم از مهرشان 
برخوردار بودم به این تصمیم توجه کرده و به 
ان روی موافق نشان دهند. و به لطف و مهر 
الهی، شخصا از کوچکترین مزایای این حرکت 

در دولت شما بهره مند نشدم و از این بابت 
خدارا شاکرم. احتمالا متمامی مبلغین شما 
البته در کنار ارادت و احترامی که برای حضور 
داشتند،  جمهوری  ریاست  مسند  در  شما 
درخواست  جهت  به  را  کوپنی  اصطلاحا 
امتیازی خاص نیز برای خود محفوظ داشتند. 
بنده هم مایلم طی این نامه از آن استفاده کنم.

در مورد عملکرد دولت شما در بهبود شرایط 
جامعه و مردم، قضاوت کلی را به عهده خود 
مردم میگذارم. اما به عنوان یک شهروند و یک 
حق رای که داشتم، بهبودی در شرایط مردم 
ندیدم. بخصوص از نظر معیشتی و رفاه که در 
سایه امنیت آن بتوانند تعاملی مهربانانه تر با 
یکدیگر داشته باشند. حال از شما درخواستی 
دارم و آن رفع ممنوعیت حضور دوباره بهروز 
وثوقی بر پرده سینمای ایران است. با حضور 
ایشان در فیلم »آشغال های دوست داشتنی« 
دوره  همین  در  که  امیریوسفی  محسن 
دارم  امید  است،  جشنواره فجر در دسترس 
با موافقت شخص جنابعالی این فیلم که در 
راستای گفتگو و تعامل ملی است در جشنواره 

فجر اکران شود.«

»یلدا« در بخش رسمی جشنواره فیلم برلین پذیرفته شد

نامه »شهاب حسینی« به رئیس جمهور درباره »بهروز وثوقی«

در مسیر جشنواره
»سجاد نوروزی« خبر داد:

آماده سازی سینما آزادی
برای فجر 38

»سجاد نوروزی« مدیر پردیس سینمایی آزادی در گفت وگو 
با ستاد خبری جشنواره فیلم فجر، درباره تغییرات و  نوسازی 
این سینما به مناسبت برگزاری جشنواره و آغاز سال نو 
سینمای ایران ابراز داشت: از چند ماه پیش برنامه ریزی 
آغاز  را  آزادی  سینمایی  پردیس  سالن  نوسازی ۵  برای 
کردیم که با نزدیک شدن به جشنواره سی وهشتم فیلم 
فجر، این پردیس سینمایی با برخی تغییرات آماده میزبانی 

از مخاطبان سینما شده است.

او ادامه داد: در این پروژه، تمامی پرده  های نمایش سالن های 
پردیس سینمایی آزادی تعویض و سیستم های نمایش به 
روزرسانی شد. همچنین پروژکتور یکی از سالن ها نیز عوض 

شد.
نوروزی با اشاره به دیگر تغییرات انجام شده این پردیس 
سینمایی تصریح کرد: تغییر دکوراسیون داخلی و نورپردازی 

تمامی سالن ها از دیگر اقدامات انجام شده است.
مدیر پردیس سینمایی آزادی در پایان به مدرن شدن تمامی 
بوفه های این مجموعه اشاره کرد و با اشاره به استقبال مردم 
از پیش فروش بلیت های این دوره جشنواره اظهار داشت: 
اولین سینمایی که بلیت های جشنواره  فجر۳۸ در آن تمام 

شد، سالن های مختلف پردیس سینمایی آزادی بود.
نوروزی گفت: بر اساس پیش بینی میزان بالای استقبال از 
فیلم های جشنواره، برای اختصاص سانس های فوق العاده 

فیلم ها نیز در ایام جشنواره برنامه ریزی کرده ایم.

سینما »شکوفه« به ظرفیت 
پیش فروش های جشنواره فجر38 

اضافه شد
مردمی  بلیت های  فروش  پیش  ظرفیت  به  سینما  یک 

جشنواره فیلم فجر اضافه شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از  روابط عمومی جشنواره 
فیلم فجر، با عنایت به استقبال مخاطبین از پیش فروش 
بلیت های سی و هشتمین جشنواره فیلم فجر و بنا به 
درخواست مدیر امور سینماها و موافقت دبیر جشنواره، 
»سینما شکوفه« به ظرفیت سینماهای مردمی اضافه شد 
و پیش فروش بلیت های آن دیروز )چهارشنبه( در سامانه 

پیش فروش بلیت های جشنواره آغاز شد.

خبر روز9 روز

سوژه روز
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ورزشی

محمدحسین سیفی

رفع فجایعی که در سال های گذشته گریبانگیر 
فوتبال ایران شد، جز با جراحی امکان پذیر نیست 
و  دایی«  »علی  از جنس  موقتی  های  درمان  و 
»یحیی گل محمدی« هرگز پاسخگوی برون رفت 
از چنین وضعیتی نیست. در تازه ترین فاجعه رخ 
فوتبال  فوتبال کشورمان، کنفدراسیون  در  داده 
آسیا با وجود اعتراض تیم های ایرانی مبنی بر سلب 
حق میزبانی در داخل ایران اعلام کرد که دیدار 
تیم های استقلال و شهرخودرو با رقبای کویتی و 
بحرینی باید در امارات برگزار شود. این بدین معنی 
است که استقلال و شهر خودرو یا در امارات به 
میدان خواهند رفت و یا باید قید شرکت در لیگ 
 AFC قهرمانان آسیا را به کل بزنند. این تصمیم
در حالی است که پیش از این قرار بود استقلال با 
الکویت در تهران و شهرخودرو با الرفاع در مشهد 
دیدار کنند اما AFC در تصمیمی جانبدارانه و 
غیرورزشی، حق میزبانی را از تیم های ایرانی سلب 
پیشنهاد کرده  روز دوشنبه ۳۰ دی  کر. آن ها 
بودند که دیدارهای پلی آف نمایندگان ایران در 
قطر برگزار شود که با مخالفت ایرانی ها رو به رو 
شد. نکته جالب تر این است که به نظر می رسد 
AFC به درخواست تضمین ایران برای برگزاری 
دیدارهای مرحله گروهی و بازی برگشت تیم های 
و  نکرده  ای  اشاره  هیچ  ایران  خاک  در  ایرانی 

احتمالا قصد ندارد چنین تعهدی بدهد.
هیچ،  نگفتند  که  را  تصمیم  این  اصلی   دلیل 
اعتراضی هم نمی پذیرند. در مورد دلیلش البته 
و  بوئینگ  هواپیمای  که سقوط  است  واضح   پر 

البته  و  از هم وطنان مان  تعدادی  باختن  جان 
تنش های سیاسی با آمریکا، پشتوانه اصلی این 
تصمیم از جانب AFC نشینان عرب زبان بوده 
است. اما اینکه اعتراض ها را هم وارد به حساب 
نمی آورند و حتی فرصت بررسی شرایط ایران 
را برای یکبار دیگر امتحان نمی کنند جای بسی 
تامل است. سوای اینکه رفتار بسیار سیاست زده 
که مسئولان  اینجاست  اساسی  نکته  دارند،  ای 
فوتبال ما هم هیچکدام از جایشان بلند نمی شود و 
به مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا سفر نمی کنند تا 
از نزدیک ماجرا را پیگیری کنند. وقتی چنین اتفاق 
  AFC و پیگیری ای از جانب ایران وجود ندارد، از
چه انتظاری می توان داشت؟ مدیران فوتبال، در 
روزگار خوشی مقابل دوربین ها حضور فعال دارند 
اما وقتی که پای مواقع حیاتی و منافع ملی به میان 
می رسد و در خطر می افتیم، اندک اندک آقایان 
پشت هرجا که گیر بیاورند پنهان می شوند و اگر 
این چنین هم نباشد دست آخر آنچنان توی ذوق 
مخاطب زده می شود که چاره ای جز ناامیدی و 

انتظار برای افول نداشته باشیم.
این  و  انصراف دست جمعی  از  آقایان مدام دم 
این خبر  که  اولی  روز  از  زنند.  ها می  صحبت 
منتشر شد، اخبار انصراف نمایندگان ایران هم 
مخابره می شد. این دیگر چه سیاستی بود که 
آقایان اتخاذ کردند؟ چرا با کلمات بازی می کنند 
و به اسم »منافع ملی« بی تدبیری و کوتاهی شان 
را لاپوشونی می کنند؟ حتی یک بچه هم می 
داند که برگ برنده ای مانند »انصراف« را نباید 
همان روز اول رو کرد تا مشتت برای دشمن باز 
شده باشد. اما آقایان از روز اول تا همین حالا بی 
وقفه بر کوس انصراف کوبیدند بی آن که لحظه 
ای با طرف آسیایی مذاکره کنند. این بچه بازی 
ها چیست؟ بهتر نبود چند روز دندان روی جگر 
می گذاشتید و به جای شانه خالی کردن از زیر بار 
مذاکره، می رفتید و لابی می کردید؟ منافع ملی 
را با انصراف از روز اول بر باد دادید. مذاکره می 

کردید بعد اگر نتیجه ای در کار نبود ساز انصراف 
را کوک می کردید.

از آن مهم تر شرایط متفاوتی است که باشگاه 
های نماینده ما در آسیا دارند. هرگز نباید وضعیتی 
که استقلال و شهرخودرو دارند را با سپاهان و 
پرسپولیس یکی کرد و تصمیمی یکسان برایشان 
گرفت. تورنمنت برای استقلال و شهرخودرو آغاز 
شده و این بدین معناست که انصراف در کوران 
ساله  دو  حداقل  محرومیتی  برایشان  مسابقات، 
و  سپاهان  اینکه  حال  دارد.  همراه  به  آسیا  از 
پرسپولیس سه هفته ای تا شروع مسابقات زمان 
دارند و انصراف آن ها شامل این بند نمی شود و 
این دو تیم تنها با جریمه های نقدی رو به رو 

خواهند شد.
اگر قبل از شروع مسابقات )بیش از ۳۰ روز( تیمی 
کنار بکشد، حداقل ۱۰ هزار دلار جریمه می شود. 
اگر تیمی در کمتر از ۳۰ روز انصراف دهد ۲۰ هزار 
دلار جریمه می شود. البته در این بین طبق بند ۵ 
و ۶ جریمه های بعدی در اختیار کمیته اخلاق و 
کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا است. 
بعد از شروع مسابقات نیز بند های مختلف دارد 
که در این صورت محرومیت دو ساله و ۵۰ هزار 
دلار جریمه حداقل خواهد داشت و قابل اعتراض 
نیست. چگونه آقایان همه را در یک دسته قرار 
نظر  در  یکسان  واکنشی  همگی  برای  و  دارند 
گرفتند و به مرحله اجرا درآوردند؟ معلوم است که 
استقلال و شهر خودرو با این سیاست های شما 

بسیار بیشتر از دو تیم دیگر متضرر خواهند شد.
این است که  بدتر  اتفاقات  وانفسا،  این  حال در 
هیچکس در فدراسیون فوتبال و باشگاه های ایران 
از »صداقت« بویی نبرده اند. متاسفانه ما باید اخبار 
را از دهان رسانه های غربی و عربی بشنویم غافل 
از اینکه هیچکس در فدراسیون و ورزش کشور 
پاسخگوی اتفاقات افتاده نیست. هیچکس نمی 
گوید که چه بر فوتبال ایران افتاده و چه اتفاقاتی 
قرار است بیفتد. آیا این محرومیت شامل تیم های 

ملی هم می شود؟ آیا ورزش ایران هم تحت الشعاع 
این مسائل پیش آمده برای فوتبال قرار دارد؟ آیا 
پس از این خواب میزبانی هر تورنمنت و دیداری را 

هم نخواهیم دید؟
در این بین و در حالی که هنوز کنفدراسیون فوتبال 
آسیا رسما درباره میزبانی تیم های ایرانی در لیگ 
آسیا اظهارنظر نکرده، رسانه های عربی محرومیت 
میزبانی تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا را 
اعلام و به بررسی آن پرداخته اند. الریاضیه، روزنامه 
عربستانی با پوشش دادن خبر ممنوعیت میزبانی 
تیم های ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا، از دلیل این 
تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا سخن به میان 
آورد و نوشت: کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا محرومیت میزبانی تیم های ایرانی را تایید 
کرد. این تصمیم AFC چند دلیل می تواند داشته 
اتفاقات  از  بعد  اینکه همه داوران  باشد. نخست 
اخیری که در ایران افتاده حاضر نیستند که برای 
قضاوت بازی های نماینده های ایران به این کشور 
سفر کنند. دلیل دیگر به خاطر سرنگونی هواپیمای 
اوکراینی است که باعث شد تا ۱۷۶ نفر کشته 
شوند و به همین خاطر شرکت های هواپیمایی 
حاضر نیستند که به ایران سفر کنند. »العاجل« 
عربستانی هم با تایید محرومیت میزبانی تیم های 
ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا دامنه این محرومیت 
را وسیع تر کرده و تاکید کرد که فوتبال ایران از 
هر گونه میزبانی در چارچوب فوتبال آسیا محروم 
شده و این شامل بازی های ملی هم خواهد بود. 
العاجل نوشت: کنفدراسیون فوتبال آسیا به صورت 
رسمی محرومیت میزبانی ایران را از بازی های بین 
المللی تایید کرد. شرکت های هواپیمای بعد از 
اتفاقات اخیر حاضر نیستند که در آسمان ایران به 
پرواز درآیند. این محرومیت تا اطلاع ثانوی خواهد 
بود و دلیل آن وضعیت امنیتی است که در ایران 
وجود دارد و به همین خاطر تیم ها حاضر نیستند 

که راهی ایران شوند.
تصمیم  که  بحرانی  شرایط  چنین  در  حال 

کنفدراسیون فوتبال آسیا هم قطعی به نظر می 
آید، روی هوا حرف زدن جز خراب کردن هیچ 
نتیجه ای ندارد. باید از روز اول مقامات به مقر 
AFC سفر می کردند و به مذاکره می پرداختند 
نه امروز که دیگر رای کمیته اجرایی هم صادر 
شده و تنها راه پیش روی فوتبال ما »انصراف« 
شرایط  در  ندادن  انصراف  تبعات  هرچند  است. 
فعلی از انصراف دادن به مراتب بیشتر است اما می 
توانستیم کار را به جایی بکشانیم که هرگز مجبور 

به انصراف نباشیم...

حتی یک بچه هم می داند 
که برگ برنده ای مانند 

»انصراف« را نباید همان روز 
اول رو کرد تا مشتت برای 
دشمن باز شده باشد. اما 
آقایان از روز اول تا همین 

حالا بی وقفه بر کوس 
انصراف کوبیدند بی آن که 
لحظه ای با طرف آسیایی 

مذاکره کنند. این بچه بازی 
ها چیست؟ بهتر نبود چند روز 
دندان روی جگر می گذاشتید 

و به جای شانه خالی کردن 
از زیر بار مذاکره، می رفتید و 

لابی می کردید؟ منافع ملی 
را با انصراف از روز اول بر باد 
دادید. مذاکره می کردید بعد 
اگر نتیجه ای در کار نبود ساز 

انصراف را کوک می کردید.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

در جستجوی تدبیر و تَعقُل گمشده در میان مدیران فوتبالی!
پشت پرده انفعال مدیران داخلی در مقابل سلب میزبانی تیم های ایران

 در لیگ قهرمانان آسیا چیست؟

گزارش ورزشی




